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LIETUVOS SVEIKATOS MOKSLŲ UNIVERSITETO 
VETERINARIJOS FAKULTETO TARYBOS POSĖDŽIO  

PROTOKOLAS 2024-06-18 Nr. VAF10-11 
 

POSĖDŽIO DATA IR VIETA: Lietuvos sveikatos mokslų universiteto Veterinarijos fakulteto 
Tarybos posėdis įvyko Lietuvos sveikatos mokslų universiteto patalpose, esančiose adresu Tilžės g. 18, 
Kaunas, Lietuvos Respublika, du tūkstančiai dvidešimt ketvirtųjų metų birželio aštuonioliktą dieną 
(2024-06-18). 

POSĖDYJE DALYVAUJA VETERINARIJOS FAKULTETO TARYBOS NARIAI: 
1. Rasa Želvytė, profesorė;  
2. Rolandas Stankevičius, profesorius, VF dekanas; 
3. Ramūnas Antanaitis, profesorius; 
4. Modestas Rutkauskas, profesorius; 
5. Vytuolis Žilaitis, profesorius; 
6. Nomeda Juodžiukynienė, profesorė; 
7. Aleksandr Novoslavskij, docentas; 
8. Aistė Kabašinskienė, docentė; 
9. Birutė Karvelienė, docentė; 
10. Aloyzas Januškauskas, socialinių partnerių atstovas; 
11. Augustė Larčenkaitė, studentų atstovė; 
12. Aistė Dravininkaitė, studentų atstovė. 

 
Svečiai 
Prof. dr. G. Zaborskienė 
G. Grigaitė 
 
Pastaba: Veterinarijos fakulteto Tarybos posėdis teisėtas, jei jame dalyvauja ne mažiau 2/3 Veterinarijos 
fakulteto Tarybos narių. 
 
KVORUMO BUVIMAS: 
Posėdyje dalyvauja 12 iš 15 Lietuvos sveikatos mokslų universiteto Veterinarijos fakulteto Tarybos 
narių, todėl nustatytas kvorumas yra. Vienas narys balsavo iš anksto raštu. 
Posėdžiui pirmininkauja Veterinarijos fakulteto Tarybos pirmininkė prof. dr. Rasa Želvytė. Posėdžio 
sekretorė – doc. dr. B. Karvelienė. 

Nė vienas posėdyje dalyvaujantis Veterinarijos fakulteto tarybos narys neturi pastabų dėl posėdžio 
sušaukimo.  
 
SVARSTYTA: posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 
Siūloma darbotvarkė: 

1. Atnaujinto Veterinarinės medicinos studijų OSKE organizavimo ir vertinimo aprašo svarstymas. 
2. MS, MM, VMU, MMMU, VM studijų programų I kurso studentų kuratorių ataskaitų už 2023-

2024 m. m. pavasario semestrą svarstymas. 
Kiti klausimai: 

Vadovaujantis priemonių planu SKVC ekspertų nustatytiems trūkumams VM studijų 
programoje šalinti, įvykdytų/vykdomų pokyčių pristatymas. 
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BALSAVIMO REZULTATAI: 
Už: - 13 
Prieš:  - 0 
Susilaikė:  - 0 
Sprendimas priimtas. 
 
SPRENDIMAS: patvirtinti posėdžio darbotvarkę: 

1. Atnaujinto Veterinarinės medicinos studijų OSKE organizavimo ir vertinimo aprašo svarstymas. 
2. MS, MM, VMU, MMMU, VM studijų programų I kurso studentų kuratorių ataskaitų už 2023-

2024 m. m. pavasario semestrą svarstymas. 
Kiti klausimai: 

Vadovaujantis priemonių planu SKVC ekspertų nustatytiems trūkumams VM studijų programoje 
šalinti, įvykdytų/vykdomų pokyčių pristatymas. 

 
SVARSTYTA 1: atnaujintas Veterinarinės medicinos studijų OSKE organizavimo ir vertinimo aprašas. 
Aprašą pristatė OSKE egzamino organizavimo nuolatinės darbo grupės pirmininkė doc. dr. B. 
Karvelienė. 
Apraše atnaujinta: 
Dekano potvarkiu Nr. 2024 VAF1-0048, sudaryta OSKE organizavimo nuolatinė darbo grupė, kuri 
vykdys veikl1 visus mokslo metus, todėl dėstytojai galės kreiptis kai tik bus poreikis atnaujinant stotelių 
užduotis ar kt. klausimais. 
Egzamino tvarkos aprašas papildytas terminais ir jų aprašymais. 
Peržiūrėti ir patikslinti koordinuojančių dėstytojų tvarkos aprašo priedai. 
Atnaujinta egzamino vertinimo tvarka tiksliai apibrėžiant kada egzaminas laikomas išlaikytu ir kada ne. 
Pateikti narių Klausimai: 
M. Ružauskas: 
Kiek stotelių buvo neišlaikyta šiais mokslo metais? Kiek studentų neišlaikė daugiau kaip 3 stotelių. 
Ats.: Šiais metais studentai neišlaikė nuo vienos iki 7 stotelių. Iš viso daugiau nei trijų stotelių neišlaikė 
24 studentai. Tai ypač daug lyginant su praeitais 4 metais. Tai rodo, kad studentai jau išmoko surinkti 
bent 50 proc. viso egzamino balų pasimokydami tik kai kurias kompetencijas. Taigi būtina paskatinti 
studentus atkreipti dėmesį, kad reikia įgyti ir pademonstruoti kvalifikacinio egzamino metu visas būtinas 
veterinarijos gydytojui komepetencijas. Todėl siūloma patobulinti OSKE vertinimo tvarką. 
Kuo remiantis buvo pasirinkta trys neišlaikytos stotelės? 
Buvo išanalizuoti visų penkerių metų statistiniai duomenys, kurie ir lėmė pasirinktą stotelių skaičių 
laikyti kaip kritinį. Iš viso egzamine yra 20 užduočių, iš jų bus galima neišlaikyti teigiamai trijų stotelių. 
N.Jodžiukynienė:  
Kaip planuojama organizuoti tarpinį OSKE trečiame kurse? 
Ats.: SPK patvirtinta kas OSKE trečiame kurse bus laikomas nuo 2025-26m pavasario. Taigi ruošiama 
egzamino tvarka, kuri ir apspręs kaip vyks egzaminas. 
R.Želvytė: 
Kaip bus sprendžiamas 6 k. OSKE stotelių užduočių paskirstymas su tarpiniu OSKE? 
Ats.: Egzaminų stotelių užduotys vertins skirtingas studentų įgijamas kompetencijas, būtinas įgyti 
veterinarijos gydytojui. Todėl užduotys bus derinamos ir nesikartos trečiame ir šeštame kurse. Trečiojo 
kurso egzamine bus vertinama kaip studentas yra pasiruošęs klinikiniams dalykams, kurių metu dirbs 
jau tiesiogiai su gyvūnu. 
BALSAVIMO REZULTATAI:  
Už:  - 12 (doc. B. Karvelienė nusišalino nuo balsavimo) 
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Prieš:  - 0  
Susilaikė:  - 0  
Sprendimas priimtas.  
SPRENDIMAS 1: tvirtinti atnaujintą Veterinarinės medicinos studijų OSKE organizavimo ir vertinimo 
aprašą. 
 
SVARSTYTA 2: MS, MM, VMU, MMMU, VM studijų programų 1 kurso studentų kuratorių ataskaitų 
už 2023-2024 m. m. pavasario semestrą. 
2.1. Maisto saugos studijų programos I kurso studentų kuratorės veiklos ataskaitą pristatė prof. dr. 
Gintarė Zaborskienė. 
Diskusija: skatinti studentus dalyvauti SMD nuo ankstyvųjų kursų. Įgalioti Svarstyti SPK kaip galima 
būtų studentų SMD aktyvumą pridėti vertinant Baigiamuosius darbus, gal galimybė surinkti tam tikrą 
balų skaičių iš anksto paskatintų studentus kuo anksčiau imtis mokslinės veiklos SMD. 
 
BALSAVIMO REZULTATAI:  
Už:  - 13 
Prieš:  - 0  
Susilaikė:  - 0  
Sprendimas priimtas.  
2.2. Maisto mokslo studijų programos I kurso studentų kuratorės ataskaitą pristatė prof. dr. Gintarė 
Zaborskienė. 
BALSAVIMO REZULTATAI:  
Už:  - 13 
Prieš:  - 0  
Susilaikė:  - 0  
Sprendimas priimtas.  
2.3. Veterinarinės medicinos vientisųjų studijų programos ir Maisto mokslo II pakopos studijų 
programos užsienio kalba I kurso studentų kuratorės veiklos ataskaitą pristatė tarptautinių studijų 
koordinatorė Gerda Grigaitė. 
BALSAVIMO REZULTATAI:  
Už:  - 13 
Prieš:  - 0  
Susilaikė:  - 0  
Sprendimas priimtas.  

_________________________________________ 
Posėdžio pirmininkė 
prof. dr. Rasa Želvytė 

 
_________________________________________ 

Posėdžio sekretorė 
doc. dr. Birutė Karvelienė 

 
Vadovaudamasi Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos rekomendacija ir siekdama išvengti interesų 
konflikto, kaip VM I kurso kuratorių grupės vadovė prof. dr. R. Želvytė raštu nusišalino nuo 
pirmininkavimo posėdžiui. 
VF dekanas prof. dr. R. Stankevičius pasiūlė doc. dr. Aleksandr Novoslavskij kandidatūrą pirmininkauti 
posėdžiui svarstant šį klausimą. 
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BALSAVIMO REZULTATAI: 
Už:  - 12 (doc. A. Novoslavskij nusišalino nuo balsavimo) 
Prieš:  - 0 
Susilaikė:  - 0 
Sprendimas priimtas.  
 
Posėdžiui pirmininkauja doc. dr. Aleksandr Novoslavskij. 
 
2.4. Veterinarinės medicinos vientisųjų studijų programos I kurso studentų kuratorės veiklos ataskaitą 
pristatė prof. dr. Rasa Želvytė. 
Diskusija: aptartas kuratorių naudingumo klausimas, ar yra naudinga ir toliau tęsti pirmojo kurso 
studentų kuravimą tokia pačia tvarka, gal vertėtų ją peržiūrėti ir patobulinti. Kuravimas pradėtas nuo 
2018 m.,  nuo to laiko Universitete daug kas pasikeitė, studentai turi daug informacijos teikiančių 
įgaliotų tarnybų ir asmenų ir kuratoriai nebetenka savo paskirties. Studentai išsakė nuomonę, kad 
kuratorius dubliuoja Dalyko koordinatoriaus funkcijas ir tampa dar vienu tarpininku kuris  trukdo 
bendrauti tiesiogiai su atsakingais asmenimis. Studentai taip pat pritaria, kad kuravimas tapo 
perteklinis. Šią funkciją pilnai padengia paskirti STUDENTAI KURATORIAI. 
Buvo pasiūlyta šį klausimą perduoti Dekano atsakomybei spręsti. 
BALSAVIMO REZULTATAI:  
Už:  - 12 (prof. R. Želvytė nusišalino nuo balsavimo) 
Prieš:  - 0  
Susilaikė:  - 0  
Sprendimas priimtas.  
 
SPRENDIMAS 2: tvirtinti MM, MS, VMU, MMMU, VM studijų programų I kurso studentų kuratorių 
veiklos ataskaitas už 2023-2024 m. m. pavasario semestrą. 

 
_________________________________________ 

Posėdžio pirmininkas 
doc. dr. Aleksandr Novoslavskij 

 
_________________________________________ 

Posėdžio sekretorė 
doc. dr. Birutė Karvelienė 

 
Posėdžiui pirmininkauja prof. dr. Rasa Želvytė. 
 
Vadovaujantis priemonių planu SKVC ekspertų nustatytiems trūkumams VM studijų programoje šalinti 
(VF tarybos 2022-12-06 protokolas Nr. VAF10-16), VM SPK pirmininkė doc. dr. Aistė Kabašinskienė 
pristatė įvykdytus/vykdomus pokyčius. 
 

_________________________________________ 
Posėdžio pirmininkė 
prof. dr. Rasa Želvytė 

 
_________________________________________ 

Posėdžio sekretorė 
doc. dr. Birutė Karvelienė 


